
 
 

 

Bernheze, 4 juni 2020. 
 
 
Onderwerp: Wij gaan hierover graag met u in gesprek 
 
 
Geacht college, geachte raadsleden,  
 
De Pas in Heesch, een mooi florerend dorpshuis waar jong en oud elkaar kan ontmoeten dat is de wens 
vanuit elke gemeenschap. Vorige week mochten wij van enkele horeca ondernemers stukken ontvangen 
die betrekking hebben op dit gemeenschapshuis in Bernheze en ook gisteren een “fraai” bericht in het BD. 
 
Het werkdocument onderschrijft “ontmoeten – beleven – verrijken” helemaal waar!  
De Pas biedt voor velen mooie kansen in Bernheze. Naast cultuur, bibliotheek en een huiskamer staat ook 
onderdeel horeca ter discussie. Wordt het in de toekomst para-commercieel of commercieel, vanuit de 
branche zijn wij groot pleitbezorger van een gelijk speelveld. 
 
Vanuit onze brancheorganisatie zijn wij geïnteresseerd in hoe u denkt dat er een gezonde horeca exploitatie 
gedraaid kan worden op deze locatie. Wat is realistisch, waar liggen kansen, gelijk speelveld, financiële 
haalbaarheid, positieve samenwerking, hoeveel horeca wenselijk in dorp etc.  
 
Dit alles en meer, hierover zouden wij graag met u in gesprek gaan. Koninklijke Horeca Nederland heeft 
kennisdelers in huis die u hierover graag nader willen informeren en met u willen sparren over de 
toekomst van de DNI in Heesch.  
 
Heeft u interesse in een koffiemoment met ons dan horen wij dit graag. Zijn er nu al vragen verzoeken wij 
u een e-mail te zenden aan Bernheze@khn.nl of via regiomanager r.nouwens@khn.nl /  
voorzitter J. Verhoeven jeroen@lifeisgood.nl  
 
Tot ziens !  
 
 
Met een gastvrije groet,  
 
Namens KHN Bernheze  
Jeroen Verhoeven, voorzitter KHN Bernheze 
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